
PROTOKÓŁ Nr II/24 

z przebiegu obrad II sesji Rady Miejskiej w Reczu  

odbytej w dniu 12 czerwca 2024 roku. 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 

a) Otwarcie II sesji Rady nastąpiło o godzinie 16
00

.   

 Otwarcia II sesji Rady Miejskiej w Reczu o godzinie 16.00 w sali narad w Urzędzie 

Miejskim w Reczu dokonała Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Reczu.  

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu powitała radnych 

i zaproszonych gości wg listy obecności: Pana Dawida Koźmińskiego Burmistrza Recza, 

Panią Martynę Smus Zastępcę Burmistrza, Panią Ewę Patrzałek Skarbnika Miejskiego, Panią 

Jolantę Kiłoczko Kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

i Przewodniczącą Powiatu, Panią Małgorzatę Śmiechowską Kierownika Środowiskowego 

Domu Samopomocy, Pana Marka Jarzębińskiego księgowego Miejsko – Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu, Pana Zenona Wróblewskiego Prezesa ZUH Komunalnik, Sołtysów oraz 

pracowników obsługujących II sesje i mieszkańców oglądających transmisje obrad.  Listy 

obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że na sali znajduje 

się 13 radnych, wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Nieobecni usprawiedliwieni: pan radny Edward Konieczny.  

 

 Powitała wszystkich zgromadzonych gości i stwierdziła quorum na podstawie listy 

obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 Następnie Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała treść listu 

gratulacyjnego dla nowo wybranych sołtysów (nagranie 00:06:56) i razem z Burmistrzem 

Recza Dawidem Koźmińskim wręczyła je sołtysom (nagranie 00:07:39). 

 

 b) Przyjęcie porządku obrad sesji., 

 Pani Barbara Pokorska odczytała porządek obrad II sesji (nagranie 00:11:28) 

i zapytała o uwagi.  

 

 Pani Martyna Smus Zastępca Burmistrza zgłosiła zmianę w porządku obrad i 

zaproponowała dodać do niego jako pkt 15 projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zwrot nieruchomości gruntowej - DRUK Nr 19/24  (pełna wypowiedź, nagranie 00:11:59). 

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu poddała zgłoszone 

wnioski  pod głosowanie: 



- Wprowadzenie do porządku obrad II sesji jako pkt 14 Projektu uchwały w sprawie 

przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunku zagospodarowania przestrzennego 

gminy Recz – DRUK Nr 18/24 (pełna wypowiedź, nagranie 00:12:34). 

Rada Miejska w Reczu przyjęła ww. wniosek ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

- Wprowadzenie do porządku obrad II sesji jako pkt 15 Projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zwrot nieruchomości gruntowej - DRUK Nr 19/24 (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:13:47).  

Rada Miejska w Reczu przyjęła ww. wniosek ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Następnie Pani Barbara Pokorska odczytała porządek obrad wraz z wprowadzonymi 

poprawkami (pełna wypowiedź, nagranie 00:14:55). 

Rada Miejska w Reczu przyjęła porządek obrad II sesji ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 c) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji. 

 

 Wobec braku wniosków, uwag i zapytań odnośnie protokołów z LIX i I sesji, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie przyjęcie protokołów z LIX i I sesji  

bez odczytania. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła Protokołu z obrad LIX sesji ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:20:03). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła Protokołu z obrad I sesji ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:20:43). 

  

Ad. 2. Informacja dyrektorów i kierowników jednostek budżetowych Gminy Recz z 

działalności za 2023 rok: (M-GOKiS, M-GBP- w załączniku do sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Recz za 2023 r.) Szkoła Podstawowa, Przedszkole Miejskie, 

ŚDS, M-GOPS. 

 

 Pani Barbara Pokorska poinformowała, że na komisjach Rady Miejskiej wszystko 

zostało szeroko omówione i otworzyła dyskusje (nagranie 00:21:31). 

 

 Pani Barbara Pokorska zapytała Pana Zenona Wróblewskiego Prezesa ZUH 

Komunalnik o pobieranie opłat za wjazd samochodu na teren cmentarza (nagranie 00:21:47). 

 Pana Zenona Wróblewskiego Prezesa ZUH Komunalnik poinformował, że opłaty są  

pobierane w imieniu gminy (nagranie 00:22:22). 

 



Ad. 3. Debata nad raportem o stanie gminy Recz za 2023 rok i podjęcie uchwały w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Recza wotum zaufania – DRUK Nr 15/24. 

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Reczu otwierając dyskusję 

poinformowała o tym, że nikt z mieszkańców gminy nie złożył wniosku o udział w debacie, a 

radni debatowali nad raportem na komisjach Rady Miejskiej (pełna wypowiedź, nagranie 

00:22:45). 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały sprawie udzielenia Burmistrzowi Recza 

wotum zaufania ilością głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:23:27). 

 

 Pani Barbara Pokorska pogratulowała Panu Dawidowi Koźmińskiemu Burmistrzowi 

Recza uzyskania wotum zaufania (pełna wypowiedź, nagranie 00:24:50). 

 

Ad. 4. Rozpatrzenie oraz przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Recz za 2023 rok – DRUK 

Nr 16/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Recz za 2023 rok ilością 

głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu (nagranie 00:25:47). 

 

 

Ad. 5. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Recza oraz przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Recza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Recz za 2023 rok – DRUK Nr 17/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Recza 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu gminy Recz za 2023 rok ilością głosów 13 za, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (nagranie 00:26:50). 

 

 

Ad. 6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Recz na rok 2024  

wraz z autopoprawką nr 1– DRUK Nr 12/24. 

 



 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Recz na rok 2024  wraz z autopoprawką nr 1 ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:27:59). 

 

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Recz 

na lata 2024-2030 wraz z autopoprawką nr 1 – DRUK Nr 14/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Recz na lata 2024-2030 wraz z autopoprawką nr 1 ilością głosów 13 za, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (nagranie 00:28:56). 

 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Recz długoterminowego 

kredytu bankowego – DRUK Nr 13/24. 

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o wyjaśnienie do 

projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Recz długoterminowego kredytu 

bankowego Panią Ewę Patrzałek Skarbnika Miejskiego (pełna wypowiedź, nagranie 

00:29:47). 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski udzieliła wyjaśnień dot. zaciągnięcia przez 

Gminę Recz długoterminowego kredytu bankowego (pełna wypowiedź, nagranie 00:29:55). 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Recz 

długoterminowego kredytu bankowego ilością głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 

0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:31:02). 

 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody „Słoneczny Buk” 

oraz „Olbrzym znad Iny” – DRUK Nr 7/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody 

„Słoneczny Buk” oraz „Olbrzym znad Iny” ilością głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących 

się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:32:03). 

 

 



Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy 

Recz na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-2031 – DRUK Nr 8/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Recz na lata 2024-2027 z perspektywą na lata 2028-2031 ilością 

głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu (nagranie 00:33:00). 

 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego 

– DRUK Nr 9/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego ilością głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:33:47). 

 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w 

ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz 

warunków i sposobu ich przyznawania – DRUK Nr 10/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń 

przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki 

zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania ilością głosów 13 za, przeciw 0, 

wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(nagranie 00:34:43). 

 

 

Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

gruntowej – DRUK Nr 11/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości gruntowej ilością głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:35:43). 

 

 



Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań 

i kierunku zagospodarowania przestrzennego gminy Recz – DRUK Nr 18/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany studium 

uwarunkowań i kierunku zagospodarowania przestrzennego gminy Recz ilością głosów 13 za, 

przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu (nagranie 00:36:49). 

 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot nieruchomości gruntowej 

- DRUK Nr 19/24. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Rada Miejska w Reczu przyjęła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot 

nieruchomości gruntowej ilością głosów 13 za, przeciw 0, wstrzymujących się 0. Wynik 

głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu (nagranie 00:37:38). 

 

 

Ad. 16. Informacja o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 

 

 Pan Dawid Koźmiński Burmistrz Recza przedstawił radnym informację na piśmie 

(informacja w załączniku do protokołu). 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Ad. 17. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie między sesjami.  

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej informowała , że w okresie 

między sesjami wykonywała bieżące sprawy dotyczące funkcjonowania Rady Miejskiej 

(pełna wypowiedź, nagrania 00:35:43).  

 

Ad. 18. Interpelacje, wolne wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

 

 Dyskusji nie stwierdzono. 

 

Ad. 19. Wolne wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi. 

 

 Pan Robert Babiak Sołtys Sołectwa Jarostowo zgłosił, że na odcinku Żeliszewo – 

Jarostowo, przy zjeździe do skrzyżowania, jest bardzo duża wyrwa w drodze (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:40:12). 



 

 Pani Sabina Ćwiek Sołtys Sołectwa Lubieniów zapytała o lokalizację pomników 

przyrody „Słoneczny Buk” oraz „Olbrzym znad Iny” (pełna wypowiedź, nagranie 00:40:48). 

Zapytała również o to kto i do kogo możne zgłaszać koszenie poboczy (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:41:06). 

Pani Sołtys poprosiła o to, aby przy starym przystanku zrobić przejście dla pieszych (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:41:25). 

Zapytała też o koszenie terenu od świetlicy w Lubieniowie do starej gorzelni (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:41:50). 

 

  

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej zgłosiła wniosek o podwyżkę 

diet dla sołtysów i poprosiła Panią Ewę Patrzałek Skarbnika Miejskiego o informacje 

merytoryczne do złożonego wniosku (pełna wypowiedź, nagranie 00:42:18). 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski poinformowała w jaki sposób i kiedy można 

planować podwyżki diet dla sołtysów (pełna wypowiedź, nagranie 00:43:07). 

 

 Wywiązała się luźna dyskusja nt. pracy sołtysa i współpracy sołtysów z radnymi 

(nagranie 00:44:10). 

 

 

 Pani Barbara Pokorska Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała sołtysów 

o zamiarze zmian w regulaminie i umieszczenia w nim punktu dot. obowiązku brania udziału 

przez sołtysów w sesjach Rady Miejskiej (pełna wypowiedź, nagranie 00:45:28 ). 

  

 Pan Jarosław Sankowski Sołtys Sołectwa Żeliszewo powiedział, że sołtys pracuje 

dużo w terenie (pełna wypowiedź, nagranie 00:46:16). 

 

 Wywiązała się luźna dyskusja nt. pracy sołtysa i uczestnictwie w sesjach (nagranie 

00:46:30). 

 

 Pani Kamila Radzio Sołtys Sołectwa Rybaki zapytała o materiały na sesje dla 

sołtysów. Dodała, że sołtysi nie wiedzą nad czym obradują radni (pełna wypowiedź, nagranie 

00:47:15). 

 Pani Martyna Smus Zastępca Burmistrza poinformowała gdzie umieszczane są 

materiały przed każdą sesją Rady Miejskiej. Dodała, że są one ogólnodostępne (pełna 

wypowiedź, nagranie 00:47:45). 

 

 Pani Iwona Wachowicz Sołtys Sołectwa Grabowiec zapytała o zmiany w funduszu 

sołeckim (pełna wypowiedź, nagranie 00:49:18). 

 Pani Ewa Patrzałek Skarbnik Miejski udzieliła odpowiedzi (pełna wypowiedź, 

nagranie 00:49:30). 

 

 



Ad. 20. Zakończenie obrad. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad II sesji Rady Miejskiej został 

wyczerpany i o godzinie 16:45 zamknęła obrady II sesji Rady Miejskiej. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

Martyna Graczyk 

 


